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P R O T O K Ó Ł  NR XVI/20 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

sala nr 5 byłego Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie  

z dnia 27 stycznia 2020 roku 

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

Ponadto w obradach udział wzięli sołtysi oraz goście /listy obecności stanowią załącznik  

do niniejszego protokołu/. 

 

Ad.1.  

Otwarcia XVI sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił radnych  

o zalogowanie się do systemu do głosowania, co jest równoczesne ze sprawdzeniem 

obecności i ustaleniem kworum oraz powitał Panią Sylwię Łaźniewską Burmistrz 

Dobiegniewa, Panią Grażynę Gradowską Sekretarza Gminy Dobiegniew, Pana Jacka 

Antropika Skarbnika Gminy, Panią Agnieszkę Walendzik Prezes PUK „Komunalni”, Pana 

Karola Golec Przewodniczącego Zarządu CZG SGO5, Pana Tadeusza Bednarczuka Radnego 

powiatowego, członka Zarządu, Pana Zbigniewa Ignasiaka Kierownika Posterunku Policji, 

Panią Marlenę Pawłowską Dyrektor Centrum Usług Wspólnych, Panią Jolantę Pawlak 

Dyrektor Gminnego Zespołu Szkół, Panią Agnieszkę Żendełek Dyrektor Przedszkola 

„Baśniowa Kraina”, kierowników jednostek podległych, sołtysów, radnych. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie otworzył punkt 2 porządku obrad 

sesji i wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad następujących projektów uchwał  

w sprawie: 

 zmian do Strategii Rozwoju Gminy Dobiegniew na lata 2018-2028 

 zmian do Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Dobiegniew do 2023 roku 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2020-2030, objętej uchwałą 

nr XV/97/19 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 20 grudnia 2019 roku. 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada zmiany do porządku przyjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw  

0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

Rada porządek obrad przyjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Odczytanie protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej. 

4. Informacja o działalności Burmistrza między sesjami. 

5. Wnioski i zapytania radnych. 

6. Plan imprez, koncertów oraz festynów organizowanych przez Gminę Dobiegniew. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie. 

a) zmian uchwały budżetowej gminy na 2020 rok.  

b) zmiany Uchwały Nr X/68/19 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 24 czerwca 

2019 roku w sprawie w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa 

drogowego na drogach gminnych na terenie miasta i gminy Dobiegniew. 

c)  planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2020 roku za kształcenie nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Dobiegniew.  

d) zmian do Strategii Rozwoju Gminy Dobiegniew na lata 2018-2028 

e) zmian do Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Dobiegniew do 2023 roku 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2020-2030, objętej uchwała 

nr XV/97/19 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 20 grudnia 2019 roku. 

8. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

9. Komunikaty. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

Ad.3. Pan Dariusz Majowicz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał protokół 

pokontrolny Komisji Rewizyjnej z dnia 22 stycznia 2020 roku, który stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu.  

 

Ad.4. Pani Sylwia Łaźniewska Burmistrz Dobiegniewa przedstawiła informację  

o działalności Burmistrza między sesjami: 

 Dnia 21 grudnia uczestniczyłam w spotkaniu Jasełkowym w Radęcinie. Bardzo serdecznie 

dziękuję Pani Sołtys i wszystkim osobom, które angażowały się w przygotowanie.   
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 Dnia 23 grudnia odbyło się spotkanie kadry zarządzającej projektem dotyczącym 

modernizacji oczyszczalni ścieków w Dobiegniewie. Dnia 17 stycznia upływał termin 

złożenia wniosku na modernizację oczyszczalni ścieków w Dobiegniewie wraz  

z kanalizacją Grąsy i modernizacją ujęcia wody w Dobiegniewie. Jest 8 gmin  

z województwa lubuskiego, które też starają się o takie dofinansowanie. Pula, którą 

przeznaczyła Pani Marszałek na zadania wodno –kanalizacyjne to jest 15 mln zł,  

a wniosków spłynęło na 32 mln zł. My, jako gmina Dobiegniew potrzebujemy wsparcia na 

poziomie 9.800.000 zł, bo nasz cały projekt to jest 19.132.000zł. 

 

 Dnia 30 grudnia 2019 w Budynku Wielofunkcyjnym odbyło się Zarządzanie Kryzysowe w 

zakresie likwidacji zagrożeń i zwalczanie wirusa ASF. 

 

 Dnia 7 stycznia odbył się Zarząd Celowego Związku Gmin SGO5 w sprawie przetargu 

dotyczącego odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu 

Celowego Związku Gmin SGO5. 

 

 Dnia 08 stycznia gościliśmy Dyrektora Enea Oświetlenie. Sprawy dotyczyły inwestycji  

w zakresie oświetlenia w 2020 roku. 

 

 Dnia 09 stycznia w Drezdenku spotkałam się z Powiatowym Inspektorem Nadzoru 

Budowlanego. Sprawy dotyczyły zabezpieczenia Arsenału, świetlicy wiejskiej w Ostrowcu 

oraz strzelnicy. 

 

 Tego samego dnia odbyło się również kierownictwo urzędu. Omawiane sprawy to 

inwestycje na 2020 rok, aplikowanie Gminy Dobiegniew o dofinansowanie do projektów 

oraz propozycje imprez do kalendarza imprez Gminy Dobiegniew na 2020 rok.  

 

 Dnia 10 stycznia spotkałam się z przedstawicielami Wodnego Ochotniczego Pogotowia 

Ratunkowego. Rozmowy dotyczyły współpracy z Gminą Dobiegniew w sezonie letnim 

2020. 

 

 Dnia 12 stycznia odbył się 28 Finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. Tegoroczna 

kwota, którą uzbierali dobiegniewscy wolontariusze WOŚP to 51.034, 81 zł. Dziękuję 
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szefowej sztabu Pani Jolancie Pawlak, wszystkim wolontariuszom i Pani Sołtys Annie 

Wojtaszek i Pani Sołtys Danucie Kloc za przygotowanie wypieków.  

 

 Dnia 13 stycznia w Warszawie w Ministerstwie Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej 

prowadziłam rozmowy w sprawie zadań realizowanych przez Gminę Dobiegniew.  

 

 Dnia 14 stycznia uczestniczyłam w spotkaniu noworocznym organizowanym przez 

Wicewojewodę Lubuskiego Pana Wojciecha Perczaka. 

 

 Dnia 15 stycznia spotkałam się z Wojewodą Lubuskim Panem Władysławem Dajczakiem. 

 

 Dnia 16 stycznia spotkałam się z Panią prof. Beatą Orłowską. Spotkanie dotyczyło 

uczestnictwa Seniorów z Gminy Dobiegniew w projekcie realizowanym przez Akademię 

im. Jakuba z Paradyża.  

 

 Następnie spotkałam się z projektantem Centrum Opiekuńczo-mieszkalnego. 

 

 Tego samego dnia wzięłam również udział w pierwszym wykładzie organizowanym przez 

Związek Emerytów  i Rencistów, koło w Dobiegniewie "Poznajemy świat i jego kulturę". 

 

 W godzinach popołudniowych uczestniczyłam w Radzie Pedagogicznej Gminnego 

Zespołu Szkół. 

 
 

 Dnia 18 stycznia uczestniczyłam w uroczystości 50-lecia pożycia małżeńskiego Państwa 

Jorkstas. 

 

 Dnia 20 stycznia spotkałam się z Zarządem PZW Sandacz a także z Klubem Sportowym 

Błękitni Dobiegniew. Rozmowy dotyczyły współpracy na rok 2020. 

 

 Dnia 21 stycznia na zaproszenie Burmistrza Dobiegniewa odbyło się spotkanie z ks. 

Piotrem Spychałą Proboszczem Parafii pw. Św. Józefa w Dobiegniewie, ks. Maciejem 

Bagdzińskim Proboszczem Parafii Świętych Apostołów Piotra i Pawła w Radęcinie oraz 

ks. Arturem Grabanem Proboszczem Parafii Prawosławnej pw. Zaśnięcia Przenajświętszej 

https://www.google.pl/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=1&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwj3wZfmu6PnAhUOEVAKHe4MBmoQFjAAegQIEhAC&url=https%3A%2F%2Fparafiadobiegniew.pl%2Fsite_flash%2Findex.html&usg=AOvVaw1HxpILzKEGgOVJ13Ypv_zZ
https://www.google.pl/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=1&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwj3wZfmu6PnAhUOEVAKHe4MBmoQFjAAegQIEhAC&url=https%3A%2F%2Fparafiadobiegniew.pl%2Fsite_flash%2Findex.html&usg=AOvVaw1HxpILzKEGgOVJ13Ypv_zZ
https://www.google.pl/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=1&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwj3wZfmu6PnAhUOEVAKHe4MBmoQFjAAegQIEhAC&url=https%3A%2F%2Fparafiadobiegniew.pl%2Fsite_flash%2Findex.html&usg=AOvVaw1HxpILzKEGgOVJ13Ypv_zZ
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Bogarodzicy w Ługach. Rozmowy dotyczyły dotacji przyznanej na rok 2020 oraz  

o zadaniach inwestycyjnych w zabytkach gminnych. 

 

  Tego dnia uczestniczyłam również w posiedzeniu Komisji Finansowo – Gospodarczej 

Rady Miejskiej w Dobiegniewie.    

  

 Dnia 22 stycznia uczestniczyłam w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Dobiegniewie. 

 

 Dnia 23 stycznia w Dobiegniewie odbył się Zarząd Celowego Związku Gmin SGO5  

w spawie akceptacji projektu uchwały dotyczący wzoru deklaracji oraz trwały prace nad 

ogłoszeniem przetargu dotyczącego odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości z terenu Celowego Związku Gmin SGO5 

 

 Następnie gościłam Pana Sebastiana Pieńkowskiego Dyrektora Oddziału Krajowego 

Ośrodka Wsparcia Rolnictwa. Sprawy dotyczyły przedsięwzięć realizowanych na terenie 

Gminy Dobiegniew we współpracy z Krajowym Ośrodkiem Wsparcia Rolnictwa. 

 

 Tego dnia uczestniczyłam również w posiedzeniu Komisji Społeczno – Oświatowej Rady 

Miejskiej w Dobiegniewie. 

 

 Dnia 24 stycznia gościłam inwestora zainteresowanego kupnem gruntów na terenie 

Dobiegniewskiej Strefie Przemysłowej.  

 

 Tego dnia brałam również udział w konsultacjach nad projektem Strategii Rozwoju 

Województwa Lubuskiego. Odbyły się już dwie konsultacje. W pierwszej udział wzięła 

Pani Grażyna Gradowska Sekretarz Gminy, w drugiej na zaproszenie Pani Marszałek 

uczestniczyłam osobiście. Teraz Pani Marszałek pracuje nad aktualizacją Strategii do 2030 

roku i te przedsięwzięcia ponadregionalne, które będą wpisane w tą strategię będą mogły 

pozyskiwać dofinansowania. Moim priorytetem była droga krajowa nr 22 – przebudowa, 

szczególnie z dużym uwzględnieniem odcinka miejskiego. Mówiłam jeszcze o drodze 

wojewódzkiej nr 160 z ulicą Poznańską, o drodze wojewódzkiej nr 161, która jest w złym 

stanie technicznym. Wspominałam również, aby nie zapomniano o trasie kolejowej Poznań 

– Szczecin E59, która też przebiega przez województwo lubuskie. Poruszałam strefę 

https://www.google.pl/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=1&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwj3wZfmu6PnAhUOEVAKHe4MBmoQFjAAegQIEhAC&url=https%3A%2F%2Fparafiadobiegniew.pl%2Fsite_flash%2Findex.html&usg=AOvVaw1HxpILzKEGgOVJ13Ypv_zZ
https://www.google.pl/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=1&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwj3wZfmu6PnAhUOEVAKHe4MBmoQFjAAegQIEhAC&url=https%3A%2F%2Fparafiadobiegniew.pl%2Fsite_flash%2Findex.html&usg=AOvVaw1HxpILzKEGgOVJ13Ypv_zZ
https://www.google.pl/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=1&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwj3wZfmu6PnAhUOEVAKHe4MBmoQFjAAegQIEhAC&url=https%3A%2F%2Fparafiadobiegniew.pl%2Fsite_flash%2Findex.html&usg=AOvVaw1HxpILzKEGgOVJ13Ypv_zZ
https://www.google.pl/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=1&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwj3wZfmu6PnAhUOEVAKHe4MBmoQFjAAegQIEhAC&url=https%3A%2F%2Fparafiadobiegniew.pl%2Fsite_flash%2Findex.html&usg=AOvVaw1HxpILzKEGgOVJ13Ypv_zZ
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społeczną, prosiłam, aby więcej środków było przeznaczone na modernizację 

infrastruktury ośrodków zdrowia, naszych placówek oświatowych. Poruszałam problem 

ochrony środowiska i czystego powietrza. Wspominałam również o bazie turystycznej,  

bo w tym dokumencie Pani Marszałek jest zapisany potencjał turystyczny województwa 

lubuskiego i nie ma ani jednego zdania o Gminie Dobiegniew, o naszych plażach, w które 

inwestujemy i inwestycji, która jest realizowana oraz o Muzeum Woldenberczyków,  

więc to na pewno uwzględnimy w naszych poprawkach. Prosiłam Panią Marszałek,  

aby zainteresowała się programami, które dotyczą mieszkalnictwa. Jest również w strategii 

pięknie opisany rozdział o rewitalizacji tylko, że nie ma ani jednego zdania, ze modelową 

rewitalizację miast realizowała Gmina Dobiegniew, jako jedyna z lubuskiego. Wszystkie 

uwagi zostaną spisane i do piątku wysłane.      

 

 Dnia 25 stycznia brałam udział w Obchodach 75-tej rocznicy wyzwolenia Obozu Wschód 

Oflagu IIC Woldenberg w Dziedzicach oraz uczestniczyłam w Studniówce w Gminnym 

Zespole Szkół. Bardzo serdecznie chciałam podziękować Pani Dyrektor i proszę 

podziękować naszym maturzystom, było naprawdę wyjątkowo.  

 

 Dnia 27 stycznia uczestniczyłam w Naradzie Rocznej Policji podsumowującej stan 

bezpieczeństwa w Powiecie Strzelecko – Drezdeneckim. Rozmawiałam z Panem 

Komendantem będzie zwiększenie patroli, więcej badania prędkości oraz trzeźwości. 

 

 Wczoraj z radnym Panem Zbigniewem Kołodziej oglądaliśmy cmentarz poniemiecki, na 

którym trzeba dokonać prace porządkowe.  

 

Ad.5. Wnioski i zapytania. 

Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący RM przywitał mieszkańców miejscowości Niwy 

Pana Jarosława Abramskiego oraz Pana Henri Middelveld. Pan Jarosław Abramski wystąpił  

z pismem o udzielenie głosu na sesji, na co Przewodniczący RM wyraził zgodę.  

 Jarosław Abramski gość – zabrał głos w sprawie drogi wyjazdowej z m. Niwy. Zapytał czy 

Urząd Miejski w 2019 roku prowadził rozmowy na temat przejęcia tej drogi i czy będzie 

inicjatywa ze strony gminy, aby tą drogę przejąć. Jednocześnie podziękował za 

naprawienie szamba i zapytał czy będzie robiona kanalizacja w miejscowości Niwy, mimo 

iż np. nie pozyska środków zewnętrznych. 
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 Bartosz Jabłoński radny – zapytał w imieniu Klubu Radnych przekazał propozycję zmiany 

i poprawy bezpieczeństwa w sprawie zmiany organizacji ruchu na drodze - ul. Szpitalną, 

zrobić tą drogę jednokierunkową w kierunku ulicy Starorynkowej, natomiast wyjazd  

z ulicy Riedla zrobić nakaz jazdy w prawo.   

 Poinformował, że Klub Radnych zmienia nazwę na „Prawo i Sprawiedliwość” oraz,  

że Klubu Radnych w drugi poniedziałek każdego miesiąca będzie pełnił dyżury. 

 Zwrócił się również do mieszkańców z informacją, że sprawy, które nie są poruszane na 

sesji, są w większości omawiane na komisjach.  

 Bernard Szyrwiński radny – poinformował, że po zorganizowanych spotkaniach  

z mieszkańcami swojego okręgu otrzymał wniosek, który odczytał od mieszkańców ulicy 

Pięknej i Pogodnej dotyczący budowy drogi.   

 Zgłosił, że lampa oświetleniowa, która znajduje się przy kładce kolejowej świeci na 

cmentarz a nie na schody.  

 Poinformował, że w okolicy strzelnicy zalegają bardzo duże ilości śmieci. 

 Paweł Łysiak radny – zgłosił, że na ulicy Jeńców Obozu IIC oraz na ulicy Krasickiego nie 

świecą lampy.  

 Wnioskował o wysłanie pisma do PKP o naprawienie nawierzchni drogi na ul. Leśnej. 

 Dariusz Majowicz radny – zgłosił, iż przed modernizacją odcinka drogi Osiek – Lubiewko 

dokonać naprawy odwodnienia, ponieważ na wysokości Państwa Treler tworzy się duża 

kałuża, która utrudnia przejazd. 

 Marzena Wierzbicka radna – zapytała radnego powiatowego o drogę do Radachowa oraz 

wnioskowała o namalowanie pasów poziomych do Radęcina.  

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – zapytał czy jest zrobiona kalkulacja utrzymania 

linii autobusowej.  

 Zapytał odnośnie podniesienia stawki za pensjonariusza w Domu Pomocy Społecznej 

ile będzie wynosić.  

 Zwrócił się do Pani Dyrektor Gminnego Zespołu Szkół o naprawę (przymocowanie) 

siedzeń w auli.    

 Waldemar Grzankowski sołtys – zapytał czy jest możliwość naprawy drogi do Chrapowa, 

która zaczyna się wybijać.   

 Zgłosił problem pustostanów w Wołogoszczy.  

 Tadeusz Bednarczuk radny powiatowy – poinformował, że sprawę „rozlewiska”  

na wysokości Pana Trelera zgłoszone zostanie do referatu dróg i trzeba będzie rozwiązać  

w ramach bieżącego utrzymania dróg.  



8 
 

 Jeżeli chodzi o drogę do Radachowa niestety w budżecie powiatu nie ma zaplanowanej 

modernizacji tej drogi.  

 Jeżeli chodzi o pasy poziome na jezdni również zgłoszone to zostanie na posiedzeniu 

Zarządu i referatu dróg by na wiosnę się tą sprawą zajęli.  

 Pan Tadeusz Bednarczuk poinformował również, że linia komunikacyjna nigdy nie 

przynosiła zysku dla przewoźnika. Koszty w kwocie 3,5 – 4 tys. zł miesięcznie pokrywa 

powiat. Na ostatnim Zarządzie zapadła decyzja, by jeszcze przedłużyć tą komunikację 

do końca czerwca, ponieważ średnio korzysta z tej komunikacji 1,5 pasażera. 

 Jeżeli chodzi o Dom Pomocy Społecznej kalkulacja wynosi 4700zł za pensjonariusza na 

miesiąc. Najważniejszą przyczyną jest wzrost płac najniższej krajowej, ponieważ 

zatrudnionych jest około 45 pracowników, z czego 23 nie osiągało najniższej krajowej 

2600 brutto i z mocy ustawy tym pracownikom trzeba było płace podnieść. Poza tym 

sanepid zakwestionował w racjach żywieniowych zastosowanie wędlin wyższej jakości, 

w których zawartość mięsa nie jest mniejsza niż 75%. Radni powiatowi wnioskują  

o rozbudowę Domu Pomocy Społecznej, ale dopóki nie będzie możliwości pozyskania 

środków zewnętrznych na to przedsięwzięcie to Powiat nie jest w stanie zrealizować tej 

inwestycji.   

 W budżecie powiatu są zapisane środki finansowe na modernizację drogi powiatowej 

Osiek – Lubiewko. Kwota zapisana to ponad 700 tys. zł, wartość kosztorysowa tej drogi 

to ponad 2,5 mln zł z czego 50% uzyskano z rządowego programu budowy dróg 

lokalnych.   

 Andrzej Muszyński radny – wnioskował do radnego powiatowego Pana Tadeusza 

Bednarczuka o dokończenie chodnika przy drodze powiatowej w Słowinie (150 m). 

 Tadeusz Bednarczuk radny powiatowy – poinformował również, że zapisane zostały 

również środki finansowe na zlecenie wykonania dokumentacji technicznej ulicy 

Mickiewicza, ponieważ od wielu lat pojawia się problem wód opadowych i braku 

odwodnienia tej drogi.  

 Kolejna informacja dotyczy uruchomienia programu internetowego E-kolejka,  

by rozładować kolejki w Wydziale Komunikacji. 

 Poinformował, że Szpital w Drezdenku to nie ma zadłużenia, ponosi straty, które 

pokrywane są funduszem zapasowym. Szpital ma 4,5 mln zł funduszu zapasowego, 

więc szpitalowi nie grozi likwidacja bądź zamknięcie szpitala. Problemem jest 

pozyskanie lekarzy do szpitala oraz niższego personelu szczególnie pielęgniarskiego.  

Poza tym zapisane zostało w budżecie 250 tys. zł na zakup tomografu komputerowego.   
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 Leszek Wieczór radny – zapytał czy ta kwota jest wystarczająca na to urządzenie? 

 Tadeusz Bednarczuk radny powiatowy – odpowiedział, że ta kwota nie jest wystarczająca, 

ale budżetu państwa będzie dofinansowanie w granicach 80-85% do tego narzędzia 

diagnostycznego. Koszt tomografu komputerowego jest w granicach 1.800.000 – 

2.000.000 zł.  

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – podziękowała radnemu powiatowemu za wyczerpujące 

wiadomości oraz poinformowała, że podtrzymuje deklarację partycypacji  

w kosztach modernizacji drogi powiatowej Osiek – Lubiewko. Jeżeli chodzi  

o ul. Mickiewicza odbyło się pierwsze spotkanie w sprawie wykonania dokumentacji na 

odwodnienie ul. Mickiewicza. 

 

 

Ad.6.  Pan Marcin Pawłowski Kierownik Referatu Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji 

omówił plan imprez, koncertów oraz festynów organizowanych przez Gminę Dobiegniew. 

Kalendarz imprez stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 Waldemar Grzankowski sołtys – poinformował, że odbył się również rajd harcerski 

(turystyczny i historyczny), w którym również udział wzięli harcerze z Gminy Dobiegniew 

 Marcin Pawłowski Kierownik OSKiR – poinformował, że dnia 29 stycznia o godz. 17:00 

w auli Gminnego Zespołu Szkół Pan Norbert Gierłowski zaprezentuje prelekcję 

multimedialną w związku z 73 rocznicą powrotu Dobiegniewa do polskości.   

 

Następnie Przewodniczący RM ogłosił przerwę w obradach  (15
40

-15
56

).  

 

 

Ad.7. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmiany uchwały budżetowej gminy na 2020 rok. 

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – poinformował, że są 3 zmiany w budżecie. 

Pierwsza 28.300zł dotyczy projektu Centrum Opiekuńczo – mieszkalnego. Druga 

zmiana dotyczy przesunięcia między paragrafami kwoty 407.347,96zł w projekcie 

TIK Tak. Trzecia zmiana dotyczy Centrum Integracji Społecznej – zmniejszenie 

kosztów w związku ze zwrotem dotacji.   

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że jeżeli chodzi o przesunięcie kwoty 

28.300 zł dotyczące projektu Centrum Opiekuńczo – mieszkalnego urząd otrzymał 
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pierwsze poprawki i wszystkie pomieszczenia muszą być dostosowane dla osób 

niepełnosprawnych.  

 Bartosz Jabłoński radny – zapytał czy gmina może otrzymać dofinansowanie  

z PFRON? 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że otrzymujemy dofinansowanie 

100% do 500m
2
 powierzchni, a w Centrum opiekuńczo – mieszkalnym będzie 698 m

2
, 

więc 200 m
2
 zrobione zostanie z własnych środków rozkładając to na 3 lata, natomiast 

dofinansowanie z PFRON jest w granicach do 30% i nie można tego łączyć.  

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XVI/110/20 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

b)  zmiany Uchwały Nr X/68/19 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 24 czerwca 

2019 roku w sprawie w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa 

drogowego na drogach gminnych na terenie miasta i gminy Dobiegniew. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XVI/111/20 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

c) planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2020 roku za kształcenie nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Dobiegniew.  

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XVI/112/20 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

d) zmian do Strategii Rozwoju Gminy Dobiegniew na lata 2018-2028 

 Grażyna Gradowska Sekretarz Gminy – poinformowała, że zmiana dotyczy dostosowania 

zapisów Strategii do sytuacji obecnej, czyli zmiany zadań zapisanych w Strategii. Pierwsze 

zadanie to jest Centrum Opiekuńczo – mieszkalne w Dobiegniewie. W strategii na bazie 

byłej remizy przy ul. Tuwima planowane było zadanie pn. Centrum Pomocy Społecznej. 
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Dostosowując do obecnej sytuacji, gdzie plany są stworzenia Centrum Opiekuńczo – 

mieszkalnego pozostajemy przy planach przeznaczenia tego obiektu na szeroko rozumiane 

zadania z zakresu pomocy społecznej. Dodanie nowego zadania, którego nie było wówczas 

w strategii – odbudowa budynku świetlicy wiejskiej w Ostrowcu oraz zmiana kolejna – 

przebudowa kotłowni z węglowej na gazową przy ul. Szkolnej i ul. Mickiewicza.  

Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 13 radnych, przeciw 1 radnych, 

wstrzymał się 1 radny. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XVI/113/20 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

e) zmian do Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Dobiegniew do 2023 roku 

 Grażyna Gradowska Sekretarz Gminy – uchwała dopasowująca Lokalny Program 

Rewitalizacji, czyli zmiany zapisów dotyczące Centrum Opiekuńczo – mieszkalnego  

i kotłowni gazowe. Nie ma w tej uchwale zapisu dotyczącego odbudowy świetlicy 

wiejskiej w Ostrowcu, ponieważ jest to zadanie leżące poza obszarem rewitalizacji  

i niewpływające wprost na mieszkańców obszaru rewitalizacji.  

Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 3 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XVI/114/20 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2020-2030, objętej uchwała nr 

XV/97/19 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 20 grudnia 2019 roku. 

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – poinformował, że zmiana dotyczy technicznych 

poprawek w pkt 2 §1 zmieniamy okres 2020-2023, ponieważ RIO zwróciło uwagę, że był 

zapis do 2024 oraz w załączniku nr 1 w pkt 1 uzupełnione zostały niektóre rubryki.  

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XVI/115/20 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 
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Ad.8.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania.  

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że jeżeli chodzi o zmianę organizacji 

ruchu ul. Szpitalnej wniosek jest zasadny. Referat Spraw Komunalno – gospodarczy 

zajmie się ta sprawą.  

 Jeżeli chodzi o ul. Pogodną i Piękną jest złożony wniosek do funduszu dróg 

samorządowych na ul. Pogodną. Nie ma jeszcze wyników tego konkursu. Jeżeli chodzi 

o oświetlenie ul. Pogodnej zaplanowane jest w tym roku.  

 Jeżeli chodzi o lampę oświetleniową przy kładce kolejowej zostanie to sprawdzone.  

Jest w planie również wykonanie oświetlenia na promenadzie oraz na rondzie wymiana 

czterech lamp oświetleniowych na ledowe.    

 Jeżeli chodzi o śmieci na strzelnicy corocznie teren ten porządkuje Centrum Integracji 

Społecznej dodatkowo zamontowana zostanie fotopułapka.      

 Lampy oświetleniowe na ulicy Jeńców Obozu IIC oraz na ulicy Krasickiego zostały 

zgłoszone.  

 Jeżeli chodzi o ul. Leśną to Referat Komunalno – Gospodarczy każdego roku łata tą 

drogę.   

 Pani Burmistrz poinformowała, ze jest zbulwersowana podwyższoną kwotą  

za pensjonariusza w Domu Pomocy Społecznej i jutro odbędzie się spotkanie z Panem 

Starostą oraz Panią Dyrektor DPS i Kierownikiem OPS tej w sprawie. 

 Jeżeli chodzi o drogę do Chrapowa planowane jest spotkanie z Panem Nadleśniczym 

Nadleśnictwa Głusko w tej sprawie.  

 Jerzy Hatała Kierownik RKG – poinformował, że mieszkania w Wołogoszczy zostały 

przejęte od Agencji Nieruchomości Rolnych przy likwidacji PGR. Mieszkania, które były 

w lepszym stanie technicznym najemcy wykupili, a zostały takie mieszkania, które nie 

nadają się do remontu, gdyż koszt remontu będzie przekraczał odbudowę tych mieszkań. 

Mieszkania, gdzie osoby są zameldowane a nie przebywają na terenie gminy będzie trzeba 

wszcząć postępowanie, by te osoby wymeldować i mieszkania odremontować  

lub w drodze przetargu sprzedać.       

 

Ad.9.  Komunikaty.  

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – odczytał Rozstrzygniecie Nadzorcze  

z Lubuskiego Urzędu Wojewódzkiego w sprawie regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie Gminy Dobiegniew oraz Notatkę służbową Sekretarza Gminy z dnia 

22.01.2020 dotyczącą w/w Rozstrzygnięcia Nadzorczego.  
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 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że dzisiaj w Poznaniu i Szczecinie 

podpisane zostały dwie umowy na modernizację dwóch odcinków linii kolejowej E59  

z Poznania do Szczecina.   

 Przedstawiła uchwałę nr V/16/2019 Zgromadzenia Celowego Związku Gmin SGO5  

w sprawie zmiany statutu Celowego Związku Gmin SGO5 z dnia 13 grudnia 2019 roku.    

 Grażyna Gradowska Sekretarz Gminy – poinformowała, że w Plebiscycie Gazety 

Lubuskiej Osobowość Roku w kategorii Polityka, Samorządność i Społeczność Lokalna 

jedną z pięciu osób Powiatu Strzelecko – Drezdeneckiego nominowaną do tegoż tytułu jest 

Burmistrz Dobiegniewa Sylwia Łaźniewska.  

 

Ad.10. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XVI sesję 

Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym oraz zaproszonym 

gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Kamila Putek 

   Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                   w Dobiegniewie 

                                                                                               /-/ Marek Kowalczyk 

 


